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 Pöytäkirja  
 17.11.2021 VN/4689/2021  
   
   
   

 

AKKUALAN KANSALLINEN YHTEISTYÖELIN 

Aika keskiviikko 17.11.2021 klo 9.00-10.30 
 

Paikka Teams 

Paikalla  
Jyrki Alkio (varapj.) Työ- ja elinkeinoministeriö 

Sari Tasa Työ- ja elinkeinoministeriö 

Mari Lundström Aalto-yliopisto 

Tor Stendahl BASF Battery Materials Finland Oy 

Tero Holländer Fortum Oyj 

Sini Hunter Geologian tutkimuskeskus 

Tuuli Ojala Liikenne- ja viestintäministeriö 

Riina Salmimies LUT-yliopisto 

Liisa Haavanlammi Metso Outotec Oyj 

Jani Vilenius Sandvik Mining and Construction Oy 

Päivi Kinnunen Teknologian tutkimuskeskus VTT Oy 

Mikko Pihlatie Teknologian tutkimuskeskus VTT Oy 

Mika Kinnunen Valmet Automotive Oy 

Kari Häkämies Varsinais-Suomen liitto 

Markku  Kivistö Business Finland 

Johanna Särkijärvi (siht.) Työ- ja elinkeinoministeriö 
 

1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtajana toiminut Jyrki Alkio, TEM, avasi kokouksen klo 9:00. 

2. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 

Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin.  

3. Tilannekatsaus akkustrategian tavoitteiden edistymisestä / Jyrki Alkio, TEM 
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Käytiin läpi lyhyesti katsaus strategisten toimenpiteiden edistymisestä. Käynnissä olevien selvi-
tysten alustavat tulokset esitellään yhteistyöelimelle 17.12. Todettiin, että akkuasetuksesta on 
tullut käsittelyyn uusi versio. 

4. Alan ammatillinen koulutus 

Johanna Särkijärvi, TEM, johdatti keskusteluun osaamisen kehittämisestä. Akkustrategian mu-
kainen edelläkävijyys vaatii panostamista alan koulutukseen ja tutkimukseen. TEM:n tilauksesta 
on meneillään akkualan osaamistarpeiden kartoitus, jonka tulokset valmistuvat tammikuussa 
2022. Nyt jo on tullut esille, että ammatillisen koulutuksen tarve on merkittävä. 
 
 
Katarina Sandbacka VAMIAsta ja Kari Valkama Merinovasta esittelivät Albatts-hanketta, joka on 
nelivuotinen EU-hanke. Hankkeessa on tarkoitus määritellä eurooppalaisen akkualan ammatilli-
sen koulutuksen tarpeita ja osaamisvaatimuksia. Yhteistyötä kaivataan yritysten ja koulutuksen 
välillä esimerkiksi osaamistarpeiden määrittelyyn. Hankkeen esittelyä seurasi vilkas keskustelu 
ja yritykset osoittivat kiinnostusta yhteistyöhön. Keskustelussa nostettiin esille myös tarve lisätä 
alan koulutuksen houkuttelevuutta. 

5. Ajankohtaiset 

Marraskuussa järjestettiin Kokkola Material week ja IPMS 2021. Molemmat olivat onnistuneita 
tapahtumia.  
 

6. Muut asiat 

Markku Kivistö Business Finlandista osallistui kokoukseen kutsuttuna asiantuntijajäsenenä. Ki-
vistö päätettiin kutsua asiantuntijaroolissa myös tuleviin yhteistyöelimen kokouksiin. 
 

7. Seuraava kokous 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 10.33. Seuraava kokous järjestetään tammikuussa 2022.  


